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Maastricht, 20 november 2023 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van SPM - warmtenet Zuid-Limburg 
 
Geacht college, 
 
Volgens afspraak in de domeinvergadering fysiek van 14 november jl. dienen wij onderstaande vragen over 
het warmtenet schriftelijk in. 
 
U vraagt t.z.t. de raad om instemming met het beoogde doel, de voorgestelde samenwerking, de oprichting 
van een organisatie en de benodigde investeringen? Om deze vragen goed te kunnen beoordelen hebben wij 
ter verduidelijking nog diverse vragen. 

1. U stelt in uw eerdere presentatie dat er voldoende restwarmte is voor 70.000-130.000 Zuid-Limburgse 

woningen. 

a. Is bij u bekend, of kunt u ons meenemen in de te verwachte restwarmte vraag 

/gebiedspercentage of te wel is aanbod met de vraag op elkaar afgestemd? 

2. Vanuit de wetenschap dat er al publieke aanbieders in onze regio zijn, zou het wenselijk kunnen zijn 

dat u de publieke met private partijen aan elkaar koppelt om enerzijds meer uniformiteit in de kosten, 

anderzijds ongelijkheid in kosten te voorkomen met private aanbieders. Wat is uw zienswijze in deze? 

3. U schrijft in uw presentatie over duurzame back-up bronnen. Daar Chemelot een enorme capaciteit aan 

restwarmte heeft, zien wij niet hoe u in deze behoefte kunt voorzien? 

4. Hoe dekt u gewenste back-up af bij b.v shut-downs of vermindering van structurele warmte (afbouw van 

fabrieken)? 

a. Volgens ons is voor afnemers, de burgers dus, van belang dat ze zelf nog invloed hebben op het 

verbruik en de kosten. Indien je op een warmtenet zit, hang je vast aan een bepaalde 

beheerder, met de daaraan gerelateerde kosten. Hoe kun je garanderen dat onze burgers niet 

meer gaan betalen in relatie tot alternatieve warmtebronnen, zoals groengas of elektriciteit? 
5. Is vanuit de regio Maastricht al een analyse beschikbaar m.b.t de warmtevraag en is er 

a. vanuit de studie al bekend of er voldoende capaciteit beschikbaar is? (Vanuit optiek 
kosten/baat) 

6. Bestaat de mogelijkheid om Chemelot en dan m.n. de warmte aanbieders/organisatie te bezoeken om 

zo een beter beeld te krijgen hoe de aanbieder e.e.a. wilt gaan realiseren? 

Met vriendelijke groet, 

John Steijns, raadslid 

Matthieu Vermin, burgerlid 


